



Notice
Work Programme for Renovation of
Changing Rooms and Toilets

To All Members,

Following our 22/3/2018 notice, herewith further update the order of renovation.

Referring to the work programme from our contractor, it is expected that the renovation of the upstairs Men's Changing Room and Toilets will be completed before the end of June, 2018.

Upon completion of the upstairs, the downstairs Men's Room will then be renovated. The men will then use the upstairs Changing Room and the downstairs lockers will be relocated to the Snooker Room. The upstairs Ladies Room will be renovated after completion of the downstairs Men's Room.

As soon as we receive an updated programme from our contractor, we will advise the possible duration of time at the next stage of renovation.

We apologise for the inconvenience caused to our Members.



Peter IP
Club Manager

通告
翻新更衣室和洗手間
的工作時間表

致所有會員：

關於在 2018 年 3 月 22 日的通告，更衣室和洗手間的翻新安排次序有以下更新。

參考承建商的工作時間表，上層男更衣室和洗手間的翻新工作預計會在 2018 年 6 月底前完成。

上層工程完成後，所有男士將會使用上層設施。隨後將會裝修下層男更衣室和洗手間，該處的儲物櫃亦會搬往桌球室。下層男更衣室和洗手間裝修完成後，接著會展開是上層女衣室和洗手間翻新工程。

當我們收到承建商的最新工作時間表後，會即時通報有關下一輪翻新的安排。

對會員做成不便，我們深感抱歉。



會所經理
葉伯德 謹啟
2018 年 4 月 26 日